
 
 
 
 
 

 

 

 

ZÁPIS 
ze zasedání 4. Valné hromady ČVS dne 11.05.2024 v Praze 

_________________________________________________________________________ 
Přítomni: dle prezenční listiny  
Program: dle pozvánky 
 

1. Zahájení a přivítání delegátů a hostů, volba pracovního předsednictva, včetně 
řídícího Valné hromady 

Zasedání 4. Valné hromady ČVS (dále jen „VH“) zahájil předseda ČVS M. PAKOSTA. V úvodu 
přivítal všechny přítomné účastníky zasedání včetně čestných členů ČVS a hostů.  
M. PAKOSTA poté nechal schválit pracovní předsednictvo ve složení Marek Pakosta, Martin 
Gerža, Radek Hacaperka, Martin Doleček, Vladimír Tabara a řídícího zasedání VH Martina 
Dolečka. 
Bylo konstatováno, že v tomto okamžiku je přítomno 122 delegátů s hlasem rozhodujícím 
ze 144 pozvaných, což je 84,7 % a zasedání konference je schopné se usnášet a hlasovat. 
 
Návrh:  Schválit pracovní předsednictvo ve složení M. Pakosta, M. Gerža, R. 

Hacaperka, M. Doleček, V. Tabara a řídícího zasedání M. Dolečka. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   122,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

2. Schválení programu jednání, Jednacího a volebního řádu a ověřovatelů zápisu 

M. DOLEČEK nechal schválit program zasedání, jednací řád a ověřovatele zápisu. 
 
Návrh:      Schválit program zasedání. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   122,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 
Návrh:  Schválit Jednací a volební řád dle předloženého návrhu. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   122,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 
Návrh:  Schválit ověřovatele zápisu M. Kočka a M. Přikryl  
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   122,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

3. Volba mandátové a návrhové komise 

M. DOLEČEK předložil tyto návrhy na složení pracovních komisí: 
- mandátová komise   Tomáš Zedník, Stanislav Dubský, Marcela Sezemská 
- návrhová komise    Petr Kvarda, Roman Macek, Jan Zatloukal 
 
Návrh:   Schválit mandátovou komisi dle předloženého návrhu.  
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   122,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 
Návrh:   Schválit návrhovou komisi dle předloženého návrhu.  
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   122,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

4. Zpráva mandátové komise 

Zprávu mandátové komise přednesl její předseda T. ZEDNÍK. Na jednání Valné hromady bylo 
v tuto chvíli přítomno 122 delegátů s hlasem rozhodujícím ze 144 pozvaných delegátů, což je 
84,7 %. 
 
 
 
 



 
 
 
 
 

 

 

 

5. Volba člena Výboru ČVS 

M. PAKOSTA předložil návrh na volbu A. Havlíčkové za člena Výboru ČVS a poděkoval 
Miroslavovi Přikrylovi za jeho přínos a práci ve Výboru ČVS. 
 
Návrh:   Zvolit A. Havlíčkovou za člena Výboru ČVS.  
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   122,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

6. Zpráva o činnosti ČVS 

M. PAKOSTA nechal promítnou video prezentaci za uplynulé období a předložil Zprávu o 
činnosti ČVS. 
 
Návrh:  Schválit zprávu o činnosti ČVS.  
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   122,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

7. Zpráva o úrovni rozvoje volejbalu v České republice 

M. PAKOSTA předložil Zprávu o úrovni rozvoje volejbalu v České republice připravenou 
Registračně matriční komisí. 
 
Návrh:  Bere na vědomí Zprávu o úrovni a rozvoji volejbalu v České republice.  
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   122,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

8. Zpráva kontrolní a revizní komise ČVS 

V. TABARA předložil Zprávu kontrolní a revizní komise ČVS. Prezentaci přednesl P. BERAN. 
M. PAKOSTA poděkoval předsedovi KRK ČVS a členům KRK ČVS za práci. 
 
Návrh:   Schválit zprávu KRK ČVS.  
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   122,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

9. Výroční zpráva a výsledek hospodaření ČVS za rok 2023 

M. PAKOSTA předložil Výroční zprávu a výsledek hospodaření ČVS za rok 2023 a 
konstatoval, že se podařilo naplnit závazek hospodaření s přebytkem.  Tím zlepšujeme cash 
flow pozici a finanční stabilitu a ČVS tak bude lépe zvládat období do načerpání státní podpory. 
 
Návrh:   Schválit Výroční zprávu a výsledek hospodaření ČVS za rok 2023. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   122,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

10. Informace o společnosti ČVS, s.r.o. za rok 2023 

M. GERŽA předložil informace o společnosti ČVS, s.r.o. za rok 2023 a konstatoval, že se 
podařilo rozšířit portfolio partnerů, dále rozvíjet platformu VOLEJTV, začít spolupráci se 
SPORTYTV a současně také pokrýt náklady spojené s medializaci volejbalu. 
 
Návrh:   Bere na vědomí výsledek hospodaření společnosti ČVS, s.r.o. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   122,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

11. Financování činnosti KVS a OVS, KRK ČVS a AK ČVS 

M. PAKOSTA přednesl informace o financování činnosti KVS a OVS na rok 2024.  Vedle 
podpory KVS dle předpisů ČVS bude v kapitole KVS i podpora projektů mládeže ve výši 2 mil 
Kč a nově i položka regionální akademie, jejíž alokace bude určena v návaznosti na konečnou 
částku státní podpory. 
M. PAKOSTA navrhnul pro KRK rozpočet na rok 2024 ve výši 700 tis Kč a pro AK ve výši 100 
tis Kč. 



 
 
 
 
 

 

 

 

Návrh:  Schválit způsob a rozsah financování KVS a OVS, KRK ČVS a AK ČVS na 
rok 2024. 

Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   122,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

12. Návrh změn článků 16 a 21 Stanov ČVS 

J. SLOUP předložil návrh změn článků 16 a 21 Stanov ČVS. 
 
Návrh:  Schválit změny článků 16 a 21 Stanov ČVS dle předloženého návrhu. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   121,    proti:    0,   zdrželi se:  1 
 

13. Návrh změn předpisů 

J. SLOUP předložil návrh změn předpisů ČVS následovně: 
- Návrh změny 10/2024 směrnice č. 04/2011 Soutěžní řád volejbalu s účinností od 

01.07.2024; 
- Návrh změny 08/2024 směrnice č. 05/2011 Registrační řád volejbalu s účinností od 

01.07.2024; 
- Návrh změny 03/2024 směrnice č. 06/2011 Přestupní řád volejbalu s účinností od 

01.07.2024; 
- Návrh změny č. 07/2024 směrnice č. 07/2012 Disciplinární řád volejbalu s účinností od 

01.07.2024; 
- Návrh změny č. 09/2024 směrnice č. 08/2011 Školení a jmenování trenérů, rozhodčích a 

školitelů v ČVS s účinností od 12.05.2024; 
- Návrh změny č. 03/2024 směrnice č. 16/2012 Jednací řád arbitrážní komise ČVS 

s účinností od 11.05.2024; 
- Návrh změny č. 02/2024 směrnice č. 21/2013 Statut Asociace beachvolejbalu s účinností 

od 1.10.2024; 
- Návrh změny 05/2024 směrnice č. 24/2014 Reprezentace České republiky 

v beachvolejbalu s účinností od 12.05.2024; 
- Návrh směrnice č. 37/2024 Soutěžní řád beachvolejbalu s účinností od 01.01.2025; 
- Návrh směrnice č. 38/2024 Kontrolní činnost v ČVS s účinností od 01.06.2024. 
 
M. GERŽA: 
 Předložil protinávrh na stažení návrhu na změnu Soutěžního řádu volejbalu; 
R. MIFKA: 
 Navrhnul vytvoření pracovní skupiny, která by předložila Výboru ČVS analýzu, týkající se 

startu S a H hráčů; 
J. SLOUP: 
 Předložil další protinávrh na schválení změny Soutěžního řádu s s úpravou věku v článcích 

9 a 10 z „23“ na „24“ a s úpravou data v článku 11 u „S a „H“! hráčů z 1.1.2002 na 1.1.2001. 
 
Návrh:  Schválit protinávrh na změnu 10/2024 směrnice č. 04/2011 Soutěžní řád 

volejbalu s účinností od 01.07.2024 – upravit věk v článcích 9 a 10 z „23“ 
na „24“ a upravit datum v článku 11 u „S a „H“! hráčů z 1.1.2002 na 
1.1.2001. 

. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   116,    proti:    0,   zdrželi se:  3 
 
Návrh:  Schválit změnu 08/2024 směrnice č. 05/2011 Registrační řád volejbalu 

s účinností od 01.07.2024. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   117,    proti:    0,   zdrželi se:  2 
 



 
 
 
 
 

 

 

 

V tuto chvíli je přítomno 119 delegátů s hlasem rozhodujícím ze 144 pozvaných delegátů, což 
je 82,6 %. 
 
Návrh:  Schválit změnu 03/2024 směrnice č. 06/2011 Přestupní řád volejbalu 

s účinností od 01.07.2024. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   117,    proti:    0,   zdrželi se:  2 
 
Návrh:  Schválit změnu č. 07/2024 směrnice č. 07/2012 Disciplinární řád volejbalu 

s účinností od 01.07.2024. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   119,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 
Návrh:  Schválit změnu č. 09/2024 směrnice č. 08/2011 Školení a jmenování 

trenérů, rozhodčích a školitelů v ČVS s účinností od 12.05.2024. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   115,    proti:    0,   zdrželi se:  4 
 
Návrh:  Schválit změnu č. 03/2024 směrnice č. 16/2012 Jednací řád arbitrážní 

komise ČVS s účinností od 11.05.2024. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   115,    proti:    0,   zdrželi se:  4 
 
V tuto chvíli je přítomno 120 delegátů s hlasem rozhodujícím ze 144 pozvaných delegátů, což 
je 83,3 %. 
 
J. STRNAD: 
 Souhlasí se změnami ve Statutu ABV, aby došlo k většímu zapojení krajů; 
 Nepovažuje za správné, že na změně statutu ABV se nepodílel nikdo z VV ABV; 
 Předkládá protinávrh, aby byl odloženo hlasování o změně Statutu ABV a byla vytvořená 

pracovní skupina pro jejich přípravu; 
M. PAKOSTA: 
 K diskusi ke změnám Statutu ABV došlo; 
 Souhlasí s vytvořením pracovní skupiny 
 Podává protinávrh na schválení změny statutu ABV s úkolem  vytvořit pracovní skupinu 

z členů poradního orgánu předsedy ČVS a zástupců ABV 
J. LÉBL: 
 Podal další protinávrh jako J. Strnad; 
M. DOLEČEK: 
 Stejný protinávrh nemůže být protinávrhem; 
J. LÉBL: 
 V tom případě předkládá další protinávrh, kterým je nehlasovat; 
M. DOLEČEK: 
 Návrh nehlasovat není protinávrhem a rozdělí hlasování do dvou bodů. V jednom bodě se 

bude hlasovat o původním návrhu a ve druhém hlasování se bude hlasovat o pracovní 
skupině; 

J. STRNAD: 
 Chápe návrh J. Sloupa a je mu jasné, že musí dojít ke změně. Nicméně, rád by ke změně 

dospěl po přípravě v pracovní skupině; 
J. HERGET: 
 Chce navrhnout, aby J. Sloup navrhnul změny jenom článků, které neodpovídají platné 

legislativě; 
J. SLOUP: 
 Tohle není možné udělat, protože jednotlivé články mají souvislosti a návaznosti; 
M. PAKOSTA: 
 Vysvětlil omezenou působnost a roli ABV na rozdíl od AVOK-ů.  ÚBV řídí reprezentace 

dospělých, mládeže, metodiku a vzdělávání.  Výbor ČVS odpovídá za VSA v 



 
 
 
 
 

 

 

 

beachvolejbalu.  ABV odpovídá pouze za turnaje národní tour.  ABV by měla plnit tu roli, 
jako ČVS potřebuje pro další rozvoj beachvolejbalu na území celé ČR. 

M. LABAŠTA: 
 Na VH byl zvolen Výbor ČVS, který má svoji odpovědnost vůči členům ČVS; 
 Předseda ČVS jasně definoval, za co ABV odpovídá; 
 Navrhuje, ať členská základna a VH rozhodne, zda statut přijmout, nebo ne; 
D. VAIGLOVÁ: 
 Není orientovaná v problematice, ale chápe to tak, že výbor ČVS navrhuje změnu 

v asociaci, která tu změnu neprojednala; 
 Záležitosti nerozumí, ale protinávrh nebude předkládat; 
 Je toho názoru, že by bylo správné směrnici nepřijmout a dát čas výboru ČVS a VV ABV 

najít řešení; 
J. MERUNA: 
 Jako předseda ABV se ohradil proti odeznělým vyjádřením. Návrh dorazil pozdě, ale není 

pravda, že se nikdo z VV ABV nepodílel na přípravě změny. On sám se jako předseda ABV 
na připomínkách a tvorbě podílel; 

J. LÉBL: 
 Potvrdil slova J. Meruny ale s ním jako místopředsedou ABV změny konzultovány nebyly; 
J. HERGET: 
 Na základě aktuální situace nepředkládají žádný protinávrh k navrženému hlasování; 
 
Návrh:  Schválit změnu č. 02/2024 směrnice č. 21/2013 Statut Asociace 

beachvolejbalu s účinností od 01.10.2024. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   66,    proti:   20,   zdrželi se:  34 
 
Návrh:  Schválit vytvoření pracovní komise na téma role ABV za účasti členů 

poradního orgánu předsedy ČVS a členů VV ABV. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   94,    proti:      0,   zdrželi se:  26 
 
Návrh:  Schválit změnu 05/2024 směrnice č. 24/2014 Reprezentace České 

republiky v beachvolejbalu s účinností od 12.05.2024. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  2 
 
Návrh:  Schválit směrnici č. 37/2024 Soutěžní řád beachvolejbalu s účinností od 

01.01.2025. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   115,    proti:    0,   zdrželi se:  5 
 
V tuto chvíli je přítomno 119 delegátů s hlasem rozhodujícím ze 144 pozvaných delegátů, což 
je 82,6 %. 
 
Návrh:  Schválit směrnici č. 38/2024 Kontrolní činnost v ČVS s účinností od 

01.06.2024. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   115,    proti:    1,   zdrželi se:  3 
 

14. Odvolání a jmenování členů arbitrážní komise ČVS 

V souladu se schválenými změnami článků 16 a 21 Stanov ČVS a změnou č. 03/2024 
směrnice č. 16/2012 Jednací řád arbitrážní komise ČVS M. PAKOSTA předložil návrh na 
odvolání členů Arbitrážní komise ČVS a jmenování Tomáše Sokola, Petra Sedlatého, Iva 
Dubše, Jitky Linhartové a Šimona Pavlase za členy Arbitráží komise ČVS. 
 
Návrh:  Odvolat stávající členy AK ČVS T. Sokola, P. Sedlatého, I. Dubše. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   115,    proti:    1,   zdrželi se:  3 
 



 
 
 
 
 

 

 

 

V tuto chvíli je přítomno 120 delegátů s hlasem rozhodujícím ze 144 pozvaných delegátů, což 
je 83,3 %. 
 
Návrh:  Jmenovat Tomáše Sokola, Petra Sedlatého, Iva Dubše, Jitku Linhartovou, 

Šimona Pavlase členy Arbitrážní komise ČVS. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   116,    proti:    0,   zdrželi se:  4 
 

15. Diskuse 

V diskusi, kterou řídil M. DOLEČEK, vystoupili: 
 
J. VIK: 
 Dotázal se, aby LK ČVS zpracovávala verze jednotlivých předpisů s vyznačenými 

změnami; 
J. SLOUP: 
 Delegáti VH obdrželi seznam změn. Ten bude doplněn a umístěn na webové stránky ČVS; 
 
V. KUTHAN: 
 Zabýval se ustanovením Soutěžního řádu, týkající se nařízení změny termínů utkání 

hraných turnajově  při reprezentační akci hráčů, což mu nedává smysl; 
J. SLOUP: 
 Myslí si, že je to spíš dotaz na předsedu STK. Tuto situaci ale řeší STK ČVS s výborem 

ČVS; 
V. KUTHAN: 
 Navrhuje, aby VH nařídila výboru ČVS prověřit směrnice, zda v nich nejsou nesmyslné věci; 
M. LABAŠTA: 
 Soutěžní řád je obecná směrnice; 
 Není možné v Soutěžním řádu definovat konkrétní situace; 
P. KVARDA: 
 Soutěžní řád není s ničím v rozporu. Články jsou v pořádku a v souvislosti s ostatními 

články je vše řešitelné; 
J. MERUNA: 
 V případě, že je něco v rozporu, je zde Kontrolní a revizní komise; 
 
V tuto chvíli je přítomno 117 delegátů s hlasem rozhodujícím ze 144 pozvaných delegátů, což 
je 81,2 %. 
 
Návrh:  Ukládá Výboru ČVS prověřit směrnice, zda neobsahují nesmyslné 

ustanovení. 
Hlasování:  Návrh nebyl schválen.  pro:       1,    proti:   94,   zdrželi se:  22 
 
V. MAŘÍK: 
 Využil téměř konce jednání k prohlášení týkajícího se statutu ABV a vysvětlil důvody svého 

postoje. Není pravda, že výbor ABV nebyl seznámen s návrhem nového Statutu. VV ABV 
jej projednal; 

 

16. Zpráva návrhové komise a schválení usnesení 4. Valné hromady ČVS 

Předseda návrhové komise R. MACEK předložil návrh usnesení ze zasedání 4. Valné 
hromady ČVS.   
 
V tuto chvíli je přítomno 118 delegátů s hlasem rozhodujícím ze 144 pozvaných delegátů, což 
je 81,9 %. 
 



 
 
 
 
 

 

 

 

Návrh:  Schválit usnesení ze zasedání 4. Valné hromady ČVS. 
Hlasování:  Návrh byl schválen.  pro:   118,    proti:    0,   zdrželi se:  0 
 

17. Závěr 

Závěrem M. PAKOSTA poděkoval přítomným za jejich práci v uplynulém období. Poté M. 
PAKOSTA zasedání 4. Valné hromady ČVS ukončil. 
 
 
Zapsal:  I. Iro 
Přílohy: Usnesení ze zasedání 4. Valné hromady ČVS 
 
Zápis ověřili: 
M. Přikryl 
 
 
M. Kočka 


